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Verslag Algemene Ledenvergadering van de Vereniging Vrienden van het Hannemahuis,           

6 maart 2024 
 

Afwezig met kennisgeving: 7 leden (gearchiveerd). Aanwezig: 47 leden (gearchiveerd volgens presentielijst)                                                                                                                                                                                                                                   

Aanwezig bestuur: Marga Funk -vz., Francien Nagel -secr. + notulist, Joris Hengeveld-penm. Hugo ter Avest dir. 

Hannemahuis, Tineke Geertsma-van der Werf, Frank Petersen, Andrea de Haan, Ageeth Tigchelaar, Jan Zondervan.    

1. De voorzitter opent de vergadering. En heet eenieder welkom en vraagt of er bezwaren zijn bij de leden voor 

een foto op social media. Er zijn geen bezwaren. Helaas is het muzikale optreden afgelast in verband met 

ziekte van de vocalist. Er wordt afgesproken, dat het optreden verplaatst wordt naar een andere datum.  

Ook bedankt zij de directeur Hugo ter Avest voor de gastvrijheid en het gebruik van de faciliteiten van het 

Hannemahuis. 

2. We starten daarna met de presentatie “In Harlingen staat een huis”, door Sjoerd Hannema, de kleinzoon van 

de oprichter van het museum Het Hannemahuis. De voorzitter bedankt Sjoerd Hannema, voor de boeiende 

lezing. De lezing wordt met applaus afgesloten.  

3. De agenda wordt vastgesteld, er zijn geen op- of aanmerkingen. 

4. De notulen van de vorige ALV worden goedgekeurd. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

5. Financiën: Joris Hengeveld (penningmeester) neemt het woord en licht het financieel jaarverslag toe. Het 

vriendengeld blijft ongeveer constant. De inkomsten van giften en Koningsdag is minder dan vorig jaar. Dit 

komt omdat er minder contant geld in omloop is en de kist op een andere plaats staat. 

Het legaat is in 2022 belegd in het Select Duurzaam Neutraal fonds van de ING-bank zoals besloten is door 

de vergadering. De Informatie over dit fonds is openbaar en kun je vinden op internet bij ING onder Select 

Duurzaam Neutraal. De resultaten van de belegging kunnen fluctueren en worden per jaar vermeld in het 

financieel jaarverslag. De nominale waarde van het fonds van 573.346 euro moet in stand blijven. Op 1 

januari 2024 was de situatie, dat de vereniging een “vrij te besteden” kapitaal had van 47.346. Afgelopen 

jaren is er niets aan het kapitaal onttrokken. Het bestuur is nu aan het inventariseren, waar het geld 

eventueel aan besteed kan worden. Na het jaarlijks overleg met de adviseur van de ING-bank is besloten, om 

op dezelfde behoudende manier van beleggen door te gaan. De verwachting is, dat het rendement rond de 

5% zal liggen. De uitleg door de penningmeester was duidelijk, er zijn dan ook geen vragen. 

 

De kascommissie, bestaande uit Bouke Bakker en Sannie Brunsmann, laatstgenoemde doet verslag van de 

kascommissie en rapporteert dat de boeken en het financieel jaarverslag in orde zijn en zij adviseren de 

vergadering, het bestuur decharge te verlenen voor 2023. De Algemene Vergadering verleent het bestuur 

decharge voor 2023. Bouke Bakker en Anje Valk zijn benoemd in de kascommissie voor 2024 en Jean 

Feikema is benoemd als reserve lid.  

  

6. Het jaarverslag 2023, vragen en opmerkingen: Er staan foto’s in het jaarverslag van havenisten. Wat is een 

havenist? De rol van havenist is geld ophalen voor het onderhoudsfonds van de sloten, grachten, kades, 

dijken, etc. voor de noordkant van de stad. Het fonds is een aantal jaren geleden opgeheven en het archief is 

overgedragen aan het museum. Wil je meer weten, dan kun je dit kleine archief bestuderen in de studiezaal 

van het Hannemahuis. Vraag: zijn er financiële consequenties voor het museum, als AdLib (het museum 

registratiesysteem), wordt vervangen door Axiell. Antwoord door Hugo ter Avest: Nee, het vervangen van de 

registratie software valt al onder de museumbegroting.  
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Daarna vertelt Hugo ter Avest in het kort over de aankoop in 2023 van twee pastels van Nicolaas Baur, 

kunstschilder, geboren en getogen in Harlingen. Door de snelle communicatie en besluitvorming, konden 

deze twee pastels aangekocht worden op een veiling in Den Haag. Ook dit jaar is er een portret aangekocht 

uit 1788 van Wiskje van Bauritius, zij was getrouwd met Martinus van Scheltinga. Hij was Ontvanger 

Generaal van de Friese admiraliteit. Er is heel weinig bewaard gebleven uit die tijd, vanwege een grote brand 

in 1771. Het museum probeert zoveel mogelijk van de Friese admiraliteit te reconstrueren. Het aangekochte 

portret is geschilderd door Tischbein, dit is een van de belangrijkste portretschilders uit de 18 e eeuw. Ook 

de leden van het huis van Oranje, zijn meermaals vereeuwigd door deze kunstenaar. Door de bijdrage van de 

Vrienden, het museum Hannemahuis en de Verenging Rembrandt is dit mogelijk gemaakt. Hugo bedankt het 

bestuur van de Vrienden voor hun enthousiaste bijdrage en goede samenwerking.  

7. Bestuurssamenstelling: Frank Petersen neemt afscheid als bestuurslid. De vergadering gaat akkoord met de 

voordracht van Jan Zondervan als nieuw bestuurslid. Tineke Geertsma- van der Werf neemt het secretariaat 

over van Francien Nagel.   

8. Rondvraag: Komen er binnenkort nieuwe activiteiten georganiseerd door de Vrienden? De voorzitter 

antwoord: er wordt binnenkort een mail gestuurd naar alle Vrienden, met als thema “Vertel, vertel, vertel” 

voortgang Pake&Beppe.  Andere activiteiten zijn: muzikaal optreden van Adrie Hoekstra en Harry Greve. Zij 

spelen muziek uit het Hannema archief. Binnenkort staan we ook weer op de braderie op Koningsdag met 

een prijsvraag.                                                                                                                                                                     

Verder zijn er geen vragen. De voorzitter bedankt iedereen voor de hoge opkomst en de gastvrijheid van de 

medewerkers van het museum.  

 

 

Datum: 

 

Handtekening:  Marga Funk (voorzitter): 

 

   Joris Hengeveld (penningmeester): 

 

   Tineke van der Werf-Geertsma (secretaris): 

 

 

mailto:info@vriendenhannemahuis.nl
http://www.hannemahuis.nl/

